
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 565
van STEFAAN SINTOBIN
datum: 9 april 2021

aan WOUTER BEKE
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Koesterhuizen voor rouwende ouders  -  Mogelijke uitbreiding (2)

Op 27 november 2020 stelde ik de minister een schriftelijke vraag (nr. 170) over de 
uitbreiding van Koesterhuizen in Vlaanderen. De minister antwoordde toen o.a. het 
volgende:

“Ik zal dan ook aan het Agentschap Opgroeien vragen om contact op te nemen met het 
Berrefonds. In een gesprek kan worden verkend wat het Agentschap Opgroeien voor het 
Berrefonds kan betekenen. In navolging van de ondersteuning van soortgelijk aanbod, 
kan bijvoorbeeld worden onderzocht hoe het Agentschap Opgroeien de bekendmaking 
van het aanbod van het Berrefonds naar ouders en partners kan ondersteunen en hoe 
het Agentschap bijhorende vragen bijvoorbeeld kan ontsluiten binnen het eigen netwerk. 
Op basis van bovenstaand gesprek met het Berrefonds zal worden bekeken of er 
opportuniteiten zijn om verdere stappen te zetten, bijvoorbeeld in het kader van Huizen 
van het Kind.”

1. Heeft het agentschap Opgroeien ondertussen contact opgenomen met het 
Berrefonds?

2. Wat waren de resultaten van dat gesprek?

3. Welke initiatieven heeft het agentschap al genomen n.a.v. dat gesprek?

4. Welke initiatieven zijn nog gepland?



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 565 van 9 april 2021
van STEFAAN SINTOBIN

1. Het Agentschap Opgroeien nam telefonisch contact op met het Berrefonds voor het 
plannen van een gesprek. 

2. Het online verkennend gesprek vindt plaats in de laatste week van april.

3. Het gesprek waarin wordt verkend wat het Berrefonds en het Agentschap Opgroeien 
voor elkaar kunnen betekenen, vindt plaats na het tijdstip waarop het antwoord op 
deze schriftelijke vraag werd verwacht. 

4. Zie antwoord op vraag 3.


